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I can't find it.                                                         نمیتونم پیداش کنم 
I want to go to the grocery store.               میخوام برم خواربار فروشی 
It's on your right.                                                دست راستته 
I see it.                                                                    میبینمش 
I don't work here.                                               من اینجا کار نمیکنم 
I'm not at work. م                                                  سر کار نیست  
I have a question.                                             من یه سوال دارم 
The mall's not open now.                              الان پاساژ باز نیست 
It's closed now.                     .الان بسته است                            
They close early, too.                                    .اوناهم زود میبندن 
 
___________________________  
 
I'm going to Sweden.                                      دارم میرم سوئد 
I'm staying for ten days.     مدت ده روز میمونم                              
 
And then I'm going to Holland.                   و بعد دارم میرم هلند 
For how long?                                                    واسه چه مدت؟ 
For a day                                                         واسه یه روز       
 
How many kilometers?                                 چند کیلومتر؟ 
How many days?                                             چند روز؟ 
How many days are you going to stay?              چند روز خیال داری بمونی؟ 
In Iran                                                                     تو ایران؟ 
 
How many days are you going to stay in Iran?        چند روز خیال داری تو ایران بمونی؟ 
Twenty days                                                       بیست روز 
 
I have to go to the gas station.                                          باید برم پمپ بنزین 
Do you know where the gas station is?                       آیا میدونی پمپ بنزین کجاست؟ 
Go straight ahead.                                           مستقیم برو 
Then turn left.                                                     بعد بپیچ به چپ 
 
Then you have to turn right.                                   بعد باید بپیچی راست  
Thanks a lot.                                                        خیلی ممنون 
 
We're going to have dinner later.               خیال داریم بعداً شام صرف کنیم 
With whom?                                                       با کی؟ 
With our children                                               با بچه هامون 
Would you like to come with us? ؟              دلت میخواد با ما بیای  
Sure                                                                        ًحتما 
But I don't have a car.                                     ولی ماشین ندارم 
We can take my car.                                      میتونیم ماشین منو برداریم   
 
Ours is at our house.                                      ( در خونمون ) مال ما خونمونه 
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I still owe you some money.                         من هنوزم یه کم پول بهت بدهکارم 
I don't think so.                                                   فکر نکنم 
 
Now listen to this.                                            ( تاکید ) حالا به این گوش بدید 
 
 
 
 
 مکالمه                                   
_________________________________ 
 
 
 سلام  سارا.  چطوری؟
A: Hi, Sarah. How are you?  
 
 بد نیستم. 
B: Not bad.  
 

با ما  میری پاساژ؟ داری   
A: Are you going to the mall with us?  
 
 دلم میخواد  امشب خونه بمونم. 
B: I'd like to stay home tonight.  
 
 اما تو باید بیای.  ما نمیدونیم پاساژ کجاست. 
A: But you have to come. We don't know where the mall is.  
 
 آیا با ماشین میرید؟ 
B: Are you going by car?  
 
 آره. 
A: Yes, we are.  
 
 آیا داری ماشینت رو برمیداری؟ 
B: Are you taking your car?  
 
 نه،  ما میخوایم مال تو رو برداریم. 
A: No, we want to take yours.  
 
 کدوم پاساژ میخواید برید؟ 
B: Which mall do you want to go to?  
 

اونجا هستن؟ چند تا پاساژ   
A: How many malls are there?  
 
 چهارتا پاساژ هستن از اینجا دور نیستن. 
B: There are four malls not far from here.  
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 ما میخوایم  بریم به یکی تو خیابان وستود .
A: We want to go to the one on Westwood Avenue.  
 
 چه مدت قصد دارید در پاساژ بمونید؟ 
B: How long are you going to stay at the mall?  
 
 نمیدونیم. 
A: We don't know.  
 
 چرا هر روز میرید پاساژ؟ 
B: Why do you go to the mall every day?  
 
 ما دیگه هر روز نمیریم.    لطفاً بهم بگو پاساژ کجاست. 
A: We don't go every day anymore. Tell me where the mall is, please?  
 
 مستقیم برو ،  ولی دور نرو.  بعد بپیچ  سمت راست.  
B: Go straight ahead, but don't go too far , then turn right.  
 
 اوکی . خیلی ممنون.  بای .
A: Okay. Thanks a lot. Goodbye.  
 
 بای. 
B: Goodbye.  
 
___________________________  
 
 
Which way is the beach?                              کنار دریا کدوم طرفه؟ 
Is it this way?                                                       آیا این طرفه؟ 
It's over there.                           اوناها اونجاست                           
 
But I can't find it.                                                 ولی نمیتونم پیداش کنم 
I know it's here.                                                  میدونم اینجاست 
 
And I'm going to find it.                                    و تصمیم دارم پیداش کنم 
 
Where's your car?  
I can't find it.                                                         نمیتونم پیداش کنم 
 
We're trying to go earlier.                              داریم سعی میکنیم زودتر بریم 
Where's your car?                                            ماشینت کجاست؟ 
 
I'm still trying to find it.                                     هنوزم دارم سعی میکنم پیداش کنم 
We can take my car.                                        میتونیم ماشین منو برداریم 
Where do you want to go?                           کجا میخوای بری؟ 
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To the grocery store                                        به خواربار فروشی 
I want to go to the grocery store.               میخوام برم خواربار فروشی 
 
But we have to find it.  پیداش کنیم                                     ولی باید  
Which grocery store?                                      کدوم خواربار فروشی 
The one on Elm Street                                    اون یکی تو خیابون علم 
 
There are a lot of grocery stores here.           ه عالمه خواربار فروشی اینجا هست.ی  
 
But we can't find one.                                       ولی ما نمیتونیم یکی پیدا کنیم 
It's on your right.                                               ( دست راستته ) سمت راستته 
 
It's not on my right.                                            دست راستم نیست 
Maybe it's on my left.                                       شاید دست چپمه 
 
I'm sure it's on your right.                              من مطمئنم دست راستته 
But we can't find it. یم                                           ولی نمیتونیم پیداش کن  
 
There are more grocery stores at the beach. هستند       دریا خواربار فروشی های بیشتری کنار  
But we have to find the beach.                    ولی باید کنار دریا رو پیدا کنیم  
 
I see it.                                                                    میبینمش 
I can see it from here.                                      میتونم از اینجا ببینمش 
The grocery store or the beach?               خواربار فروشی رو یا کنار دریا رو؟ 
 
Which one do you see?                                 کدوم یکی رو میبینی؟ 
I can see the beach from here.                   من کنار دریا رو از اینجا میتونم ببینم 
 
But I can't see it very well.                             ولی من نمیتونم خیلی خوب ببینمش 
 
What can I do for you?                                   ( چه خدمتی از من  ساخته است؟ ) چه فرمایشی دارید؟ 
Where can I find coffees?                             کجا میتونم قهوه پیدا کنم؟ 
 
They're on your right.                                     دست راستتونن 
And tea? ؟                                                              چای چطور  
They're on your left.                                         دست چپتونن 
 
Where can I find a Pepsi?                            کجا میتونم یه پپسی پیدا کنم؟ 
Go straight ahead then, turn left.                مستقیم برید ، بعد بپیچید چپ 
 
Do you see it?                                                     آیا میبینیدش؟ 
I only see Coke.                                                 من فقط کوکا میبینم 
Then it's on your right.        پس سمت راستتونه                             
 
Do you know where the jams are?  
 
I don't work here.                                               من اینجا کار نمیکنم 
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Then where do you work?                            پس تو کجا کار میکنی؟ 
I work at home. کنم                                                  من در منزل کار می  
Are you working now?                                    آیا الان داری کار میکنی؟ 
 
No, I'm not at work. سر کار نیستم                                           ، نه  
I'm not at work.                                                   سر کار نیستم 
I work with my son.                                            من با پسرم کار میکنم 
 
Is he at work now?                                           آیا اون الان سر کاره؟ 
Yes, he is. اه                                                           جواب مثبت کوت  
 
Does he work tomorrow, too?                    آیا فردا هم کار میکنه؟ 
Yes, he works every day.                              آره هر روز کار میکنه 
 
Do you see him a lot?         آیا زیاد میبینیش؟                              
Yes, I do.                                                               جواب مثبت کوتاه 
Does he have a car?                                      آیا ماشین داره؟ 
Yes, he has a car.                                            آره ماشین داره 
 
The big one                                                          بزرگه 
 
a better car                                                           یه ماشین بهتر 
a better one یکی بهتر ( یه دونه بهتر                                                        (  
 
But he wants to buy a better one. بخره بهتر دونه یه میخواد ولی              
He's at work now. کاره سر الان                                          .  
 
Can you find a car for me, too? کنی؟ پیدا ماشین یه هم من واسه میتونی آیا                  
Sure ًحتما                                                                        
 
Now ask me  which one mine is?             حالا ازم بپرسید " کدوم یکی مال منه؟ 
Which one is yours? توه؟ مال یکی کدوم                                       
Say that car over there is yours. .              توه مال اونجا اوناها ماشین اون  بگید  
That car over there is mine.                        .اون ماشین  اوناها اونجا مال منه 
 
Where's your daughter now?                     الان دخترت کجاست؟ 
My daughter's at work.                                  دخترم سر کاره 
 
Do your children work together?               آیا بچه هات با هم کار میکنن؟ 
No                                                                    نه         
 
My daughter works.                                         دخترم کار میکنه 
At the grocery store                                          در خواربار فروشی 
 
My daughter works at the grocery store.             دخترم در خواربار فروشی کار میکنه 
Do you see her a lot?                                      آیا اونو زیاد میبینی؟ 
No, I don't.                                                            جواب منفی کوتاه 
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I don't see her every day.                               هر روز نمیبینمش 
 
I have a question.                                            .من یه سوال دارم 
Does your son work at home, too?           آیا پسرت هم در منزل کار میکنه؟ 
Yes, he does.                                                     جواب مثبت کوتاه 
 
 
I'd like to ask you a question.  
Can you find my wallet for me?                 آیا میتونی واسم کیف پولمو پیدا کنی؟ 
 
It's over there. Do you see it?                     اوناها اونجاست. آیا میبینیش؟ 
Where?  On my left?                                       کجا؟  سمت چپم؟ 
No, it's on your right.                                      .نه سمت راستته 
 
We're going to the mall.                                 داریم میریم پاساژ 
But it's not open now.                                      ولی الان باز نیست 
The mall's not open now. یست                              الان پاساژ باز ن  
The mall isn't open now.  
 
But the grocery store is open.                     ولی خواربار فروشی بازه 
The mall's not open anymore.                   .پاساژ دیگه باز نیست 
The mall isn't open anymore.  
It's closed now.                                                 .الان بسته است 
 
The grocery store is closed, too.               خواربار فروشی هم بسته است 
They open in the morning.                            صبح باز میکنن 
 
But they're closed for tonight. اند                              ولی واسه امشب بسته  
Then I have to go to the supermarket.           .پس باید برم  سوپرمارکت 
 
They close early, too.                                     اوناهم زود میبندن 
They close early tonight.                             .امشب زود میبندن 
 
I can't find my wallet.                                      .کیف پولمو نمیتونم پیدا کنم 
It's over there.                                                   .اوناها اونجاست 
I can't see it.                                                     . نمیتونم ببینمش  
 
Now say  the mall is going to close early tonight.  
The mall is going to close early tonight.  
It closes at six o'clock.  
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_____________________  
 
Find  
I can't find it.  
Grocery  
Grocery store  
Work  
Which?  
Wife  
Work  
I work here.  
I'm at work now.  
Question  
Close  
We close at nine.  
Closes  
The mall closes at nine.  
Closed  
The mall is closed.  
 
________________________  
 
 
I have to work tonight, too.     .امشب هم باید کار کنم                      
The restaurants are still open. تورانها هنوزم بازن                   رس  
My son works at a restaurant.                     پسرم در یه رستوران کار میکنه 
 
I have to ask him a question.                      .من باید یه سوال ازش بپرسم 
Okay. You can see him tomorrow.          .ی . فردا میتونی ببینیشاوک 
 
Is he working tomorrow? کار میکنه؟                               فردا داره آیا  
Does he work tomorrow? میکنه؟                              آیا فردا  
He works every day.                                       .هر روز کار میکنه 
  
But they close earlier tomorrow.              .ولی فردا زودتر میبندن 
I don't want to see him at work.                  نمیخوام  سر کار ببینمش 
 
The malls are closed tomorrow.    .فردا پاساژا بسته اند                         
But the stores are still open.                                    .ولی مغازه ها هنوزم بازن 
We can go to the grocery store together.           میتونیم با هم بریم  خواربار فروشی 
 
But where is it?                            ولی کجاست؟                      
I can't find it.                                                       .نمیتونم پیداش کنم 
 
It's over there on your right.                       .اوناها اونجا سمت راستته 
Can you see it?                                    میتونی ببینیش؟              
No, I'm still trying to find it.                           .نه ،  هنوزم دارم سعی میکنم پیداش کنم 
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Are you still at work?                                      آیا هنوزم سر کاری؟ 
Yes, I am.                         جواب مثبت کوتاه                                       
 
Can you come earlier tonight?                   میتونی امشب زودتر بیای؟ 
Sure, why not?                                                   حتماً ،  چراکه نه؟ 
Okay. Goodbye.                                             .ی ، بایاوک 
Goodbye                                                             .بای 
  
 
 
 
 
 
 
 
 


